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Emne: Møde i Integrationsrådet 22. juni 2017 
 

 
Mødedato 

22-06-17 

Mødested/lokale 

Mødelokale 1 

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet kl. 

19.00 
Deltagere  

Azra Hasanbegovic, Connie Nør Larsen, Ernesto Lifschitz, Emina Brakmic Jatic, Hans Hoffensetz, Helle 

Brinch Nielsen, Muhsin Türkyilmaz,  Poul Erik Møller, Senada Mehic, Yama Sadat og Yehya Hamid 
Fraværende 

Ahmed Abdullah, Dorota Hansen, Mensur Hasanovic, Mustafa Adham, Natalija Petrova, Raeka Maoued, 

Razija Salihovic, Souliman Abdullah og Ulla Varneskov 

 
Dato 

28. juni 2017 

Referent 

Mette K. Jacobsen 

Direkte telefonnr. 

7681 1553 

Journalnr. 

15.40.00-A30-1-17 

 

 

1. Godkendelse af 

referat fra 

mødet i 

Integrations-

rådet 20-04-17 

 

Godkendt. 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

 

Godkendt. 

3. Støtte til lokalt 

arrangement om 

valgdeltagelse 

ifm KV-17 

 

Yehya orienterede kort om tilbuddet fra REM om støtte til et arrangement 

vedrørende valgdeltagelsen i forbindelse med det forestående valg til kommuner og 

regioner. Med udgangspunkt i materialet modtaget fra REM (er vedhæftet dette 

referat) drøftede gruppen i særlig grad indholdet af et arrangement. Der var enighed 

om, at et arrangement skal bestå af følgende to dele:  

 

1. En oplysende/informativ del om kommunal – og regionsrådsvalg generelt 

set  

2. En dialog-del, hvor borgerne og politikerne møder hindanden (pingpong 

mellem borgere og politikere).  

 

Der bliver tale om to arrangementer – ét i Løget Høj og ét i Finlandsparken. 

 

Mette tager kontakt til REM for at få oplyst nærmere om rammerne for den politiske 

deltagelse i et arrangement. 

 

4. Oplæg om 

arbejdet i Vejle 

Kommunes 

skolebestyrelser 

v/Senada Mehic 

 

Senada uddelte vedhæftede PP-præsentation om arbejdet i en skolebestyrelse. 

Herefter fulgte Senadas bemærkninger/kommentarer til det uddelte materiale, bl.a. 

til arbejdet med at skabe kontakt til/inddrage forældrene, hvordan bliver man valgt 

til skolebestyrelsen (meget ofte uden kampvalg) og vigtigheden af deltagelse i 

bestyrelsesarbejde i det hele taget. Senada nævnte tillige, at hun i flere tilfælde har 

båret viden fra Integrationsrådet videre til skolebestyrelsen. 

 

5. Orientering fra 

formanden 

 

Ingen 
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6. To medlemmer 

har ordet - 

Connie Nør 

Larsen og 

Razija Salihovic 

 

Connie og Emina fortalte deres livshistorie. 

7. Orientering fra 

medlemmerne 

 

Yehya og Yama berettede om Integrationsrådet deltagelse i Vejle Expat Networks 

kulturfestival 1. juni 2017. Begge efterlyste PR-materiale til at promovere 

Integrationsrådet. Emnet tages op på næste møde i Integrationsrådet 

 

8. Orientering fra 

VIFIN og Vejle 

Kommunes 

Arbejdsmarkeds

råd 

 

Muhsin berettede om Arbejdsmarkedsrådets bevilling af 500.000 kr. til UU-

Vejledningen i Vejle Kommune. Formålet med bevillingen er at styrke den 

individuelle vejledning. 

9. Orientering fra 

Byrådet 

 

Ingen 

10. Orientering fra 

REM 

 

Muhsin oplyste, at REM skal mødes med Integrationsministeren den 27. juni 2017. 

Muhsin tilbød at præsentere sine aktiviteter på landsplan i integrationsrégi på næste 

møde i Integrationsrådet. 

  

11. Evt. Yehya bad om statistik vedrørende valgdeltagelsen blandt vælgere med anden etnisk 

baggrund end dansk ved regions- og kommunalvalget i 2013. Mette lovede at 

fremskaffe det ønskede materiale. 

 

 


